
Protokół Nr IV / 07 
z sesji Rady Powiatu w Kielcach  

w dniu 8 lutego br. , w sali konferencyjnej �wi�tokrzyskiego Urz�du 
Wojewódzkiego w Kielcach, od godz. 11.00 do 15.30 

 
 
 
Do pkt 1 
Otwarcie sesji 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato 
Otworzył obrady, przywitał radnych i wszystkich uczestników sesji;  
 
W obradach udział wzieli: 
-    Starosta Kielecki –Zenon Janus,   
- Wicestarosta Kielecki –Marian Ferdek, 
- Członek Zarz�du Powiatu -Ryszard Barwinek, 
- Członek Zarz�du Powiatu – Bogdan Gierada, 
- Sekretarz Powiatu - Stefan Strojny, 
- Skarbnik Powiatu - Maria Klusek, 
- Dyrektor PUP w Kielcach -Zdzisław Kowalski, 
-    przedstawiciele komórek organizacyjnych Starostwa Powiatowego,     
 
oraz go�cie zaproszeni :  
  -  Burmistrzowie i Wójtowie z terenu Powiatu Kieleckiego. 
 
Ponadto Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato poinformował, i� na sali 
jest licznie zgromadzone Grono Pedagogiczne oraz przedstawiciele Rady 
Rodziców Zespołu Szkół nr 7 w Podzamczu Ch�ci�skim. 
 
 
Do pkt 2 
Stwierdzenie kworum 
 
Quorum w dniu 8 lutego 2007 r. wyniosło 26 radnych. Lista obecno�ci stanowi 
zał�cznik nr 1 do protokołu. 
 
Radni nieobecni usprawiedliwieni: Lidia Grzanka, Mieczysław K�dzierski 
Andrzej K�pczy�ski  
 
Radni nieobecni nieusprawiedliwieni : Lucjan Pietrzczyk oraz Marek Mazur. 
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Do pkt 3 
Przyj�cie porz�dku sesji 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato 
Czy do porz�dku obrad b�d� jakie� uwagi, poprawki ? 
 
Starosta Kielecki Zenon Janus 
W poprzedniej kadencji Rada Powiatu podj�ła uchwał� o przekazaniu Zespołu 
Szkół Le�nych w Zagna�sku do Ministerstwa Ochrony �rodowiska. Wczoraj 
otrzymałem pismo z tego� ministerstwa, �e jest zainteresowane przej�ciem tylko 
kierunków typowo le�nych. W Zespole Szkół Le�nych w Zagna�sku poza 
kierunkami le�nymi utworzone były dodatkowe kierunki – Technik architektury 
krajobrazu i Technik informatyk, które nigdy nie były uruchomione ze wzgl�du 
na brak naboru.  
Wnosz� o wprowadzenia do porz�dku sesji projektu uchwały w sprawie zamiaru 
przekształcenia Technikum Nr 7 wchodz�cego w struktur� organizacyjn� 
Zespołu Szkół Le�nych w Zagna�sku poprzez likwidacj� kierunków kształcenia.  
Je�eli dzi� tej uchwały nie podejmiemy to w roku szkolnym 2007/08 nie b�dzie 
mo�liwe przekazanie szkoły do Ministerstwa Ochrony �rodowiska.  
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato 
Poddał pod głosowanie poszerzenie porz�dku obrad o projekt uchwały w 
sprawie zamiaru przekształcenia Technikum Nr 7 wchodz�cego w struktur� 
organizacyjn� Zespołu Szkół Le�nych w Zagna�sku poprzez likwidacj� 
kierunków kształcenia 
 
Głosowanie: 
Za-24 
Przeciw-brak 
Wstrzymało si�-brak 
 
W wyniku głosowaniu porz�dek obrad został poszerzony w pkt 12- Podj�cie 
uchwał, o ppkt 13  
 

Radny Kazimierz Bielecki                                                                                        
W zwi�zku z zaistniał� sytuacj� proponuje zdj�cie z porz�dku obrad w pkt 12 
Podj�cie uchwał dwóch ppkt 11,12 dotycz�cych likwidacji szkoły w Podzamczu 
Ch�ci�skim ze wzgl�du na trudn� sytuacj� w tej szkole. 
Pan Starosta został zawiadomiony pismem z dnia 24 stycznia br. przez Ministra 
Rolnictwa, który w tym pi�mie pisze cytuje „ w zwi�zku z powy�szym na 
podstawie art. 5 ust. 5e ustawy z dnia 7 wrze�nia 1991 roku o systemie o�wiaty 
wnosz� o przekazanie do prowadzenia rolniczych szkół i placówek 
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wchodz�cych w skład Zespołu Szkół Nr 7 w Podzamczu Ch�ci�skim wraz z 
mieniem b�d�cym w jej władaniu”.  
Grono Pedagogiczne, społecze�stwo Gminy Ch�ciny s� �ywo zainteresowani 
istnieniem tej szkoły, ale na pewno ta szkoła jest potrzebna nie tylko dla tego 
�rodowiska, ale te� dla rozwoju i edukacji w dziedzinie rolniczej po wej�ciu 
Polski do Unii Europejskiej.  
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato 
Przypominam, �e jeste�my w punkcie zatwierdzenia porz�dku obrad oraz zmian. 
Prosz� o zgłoszenie wniosku, pó�niej b�dzie czas na dyskusj�. 
 
Radny Kazimierz Bielecki 
Wobec tego wnosz� o zdj�cie z obrad sesji ppkt 11 i 12 w pkt 12 - Podj�cie 
uchwał. Gdyby jednak te punkty nie zostały zdj�te z porz�dku obrad to wnosz� 
o umo�liwienie dyskusji przez liczenie zgromadzone grono nauczycielskie  
z Podzamcza Ch�ci�skiego. 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato 
Poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek o wycofanie z porz�dku obrad ppkt 
11 i 12 w pkt 12 - Podj�cie uchwał 
 
Głosowanie: 
Za-5 
Przeciw-17 
Wstrzymało si�-2 
 
W wyniku głosowaniu powy�szy wniosek został odrzucony. 
 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato 
Przedstawił porz�dek obrad (po zmianach) i poddał go pod głosowanie: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Przyj�cie porz�dku sesji. 
4. Przyj�cie protokołu z III sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 20 grudnia 

2006 r.  
5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalno�ci Zarz�du Powiatu za okres 

mi�dzy sesjami.  
6. Informacja o stanie bezrobocia w Powiecie Kieleckim i sytuacji finansowej 

Powiatowego Urz�du Pracy w Kielcach. 
7. Informacja o projektach realizowanych przez Powiat Kielecki z udziałem 

zewn�trznych �rodków finansowych w latach 2005-2006. 
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8. Informacja o zalesieniach prywatnych gruntów porolnych na terenie powiatu 
kieleckiego  
w 2006 r. i przygotowaniach do zalesie� na 2007 rok. 

9. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działania Komisji Bezpiecze�stwa i 
Porz�dku. 

10. Informacja o realizacji umów mi�dzynarodowych powiatu kieleckiego z 
partnerskimi powiatami Vogtland/Plauen oraz Höxter za 2006r. 

11. Informacja o realizacji uchwał Rady Powiatu w Kielcach przyj�tych w 2006 
roku 

12. Podj�cie uchwał w sprawie: 
1) wyboru członka Zarz�du Powiatu w Kielcach, 
2) uchwalenia bud�etu powiatu na 2007 rok, 
3) przyj�cia „Programu współpracy Powiatu Kieleckiego z organizacjami 

pozarz�dowymi oraz innymi podmiotami prowadz�cymi działalno�� 
po�ytku publicznego na 2007 rok”, 

4) zatwierdzenia zmian w schemacie struktury organizacyjnej 
�wi�tokrzyskiego Centrum Matki i Noworodka-Szpital 
Specjalistyczny w Kielcach, stanowi�cym zał�cznik do Statutu 
Centrum, 

5) powołania Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Chmielniku, 
6) powołania Rady Społecznej �wi�tokrzyskiego Centrum Matki i 

Noworodka – Szpital Specjalistyczny w Kielcach, 
7) powołania Rady Społecznej PCUM w Kielcach, 
8) wprowadzenia zmian w uchwale Nr VI/3/99 Rady Powiatu w Kielcach 

z dnia 28 stycznia 1999 roku w sprawie przyst�pienia do Zwi�zku 
Powiatów Polskich, 

9) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji ponadgimnazjalnym 
szkołom niepublicznym o uprawnieniach szkół publicznych 
prowadzonych na terenie powiatu kieleckiego, 

10)  przyj�cia regulaminu okre�laj�cego szczegółowe warunki 
przyznawania dodatków za wysług� lat, motywacyjnego, funkcyjnego, 
mieszkaniowego oraz za warunki pracy, szczegółowy sposób 
obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i dora�nych 
zast�pstw, wysoko�� i warunki wypłacania nagród  i innych �wiadcze� 
wynikaj�cych ze stosunku pracy dla nauczycieli poszczególnych 
stopni awansu zawodowego zatrudnionych w szkołach prowadzonych 
przez Powiat Kielecki, 

11)  w sprawie zamiaru stopniowej likwidacji szkół 
ponadgimnazjalnych i Centrum Kształcenia Ustawicznego 
wchodz�cych w struktur� organizacyjn� Zespołu Szkół Nr 7 im. Jana 
III Sobieskiego w Podzamczu oraz rozwi�zania Zespołu, 
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12)  w sprawie zamiaru likwidacji szkół ponadgimnazjalnych i Centrum 
Kształcenia Ustawicznego wchodz�cych w struktur� organizacyjn� 
Zespołu Szkół Nr 7 im. Jana III Sobieskiego w Podzamczu, 

13) zamiaru przekształcenia Technikum Nr 7 wchodz�cego w struktur� 
organizacyjn� Zespołu Szkół Le�nych w Zagna�sku poprzez 
likwidacj� kierunków kształcenia, 

14)  wyra�enia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokali 
mieszkalnych w budynku Nr 70, poło�onym w Łagiewnikach gm. 
Chmielnik wraz z udziałami w gruncie, 

15) delegowania dwóch radnych Rady Powiatu w Kielcach na 
członków Komisji Bezpiecze�stwa i Porz�dku dla powiatu 
kieleckiego, 

16)  zmian w składach osobowych komisji Rady Powiatu oraz wyboru 
przewodnicz�cego komisji, 

17)  uchwalenia planu pracy Rady Powiatu na 2007 rok, 
18)  zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2007 

rok. 
13. Przyj�cie planów pracy Komisji na 2007 rok.  
14. Zapytania i interpelacje radnych. 
15. Zamkni�cie obrad. 
 
Głosowanie: 
Za-24 
Przeciw-brak 
Wstrzymało si�-brak 
 
W wyniku głosowaniu porz�dek został przyj�ty do realizacji. 
 
 
Do pkt 4 
Przyj�cie protokołu z III sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 20 grudnia 2006r 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato 
Poddał pod głosowanie przyj�cie protokołu Nr III/06 z sesji Rady Powiatu  
z dnia 20 grudnia 2006 r. 
 
Głosowanie: 
Za- 24 
Przeciw-brak 
Wstrzymało si�-brak 
 
W wyniku głosowania protokół Nr III/06 z sesji Rady Powiatu z dnia 20 grudnia 
2006 r. został przyj�ty. 
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Do pkt 5 
Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalno�ci Zarz�du Powiatu za okres 
mi�dzy sesjami.  
 
Starosta Kielecki Zenon Janus 
Przedło�ył Radzie sprawozdanie z działalno�ci Zarz�du Powiatu za okres 
mi�dzy sesjami tj. od 20 grudnia 2006 r. do 7 lutego 2007 r. – które stanowi 
zał�cznik nr 2 do protokołu. 
 
Rada przyj�ła sprawozdanie z działalno�ci Zarz�du Powiatu za okres mi�dzy  
sesjami. 
 
 
O godz. 11.35 na sal� obrad przybył radny Lucjan Pietrzczyk. Liczba radnych 
uczestnicz�cych w sesji wyniosła 25 osób. 
 
 
Do pkt 6 
Informacja o stanie bezrobocia w Powiecie Kieleckim i sytuacji finansowej 
Powiatowego Urz�du Pracy w Kielcach – która stanowi zał�cznik nr 3 do 
protokołu, była omawiana na posiedzeniach komisji. 
 
Zdzisław Kowalski Dyrektor PUP w Kielcach 
Serdecznie dzi�kuj� Wysokiej Radzie, �e przy tak obszernym porz�dku obrad 
poczesne miejsce znalazły sprawy zwi�zane z problemami zatrudnienia i 
bezrobocia.  
Liczba bezrobotnych zarejestrowanych w PUP Kielce na dzie� 30.11.2006 r. 
wyniosła 28.949 osób, w tym  
 - w powiecie kieleckim – 16.452 osoby (56,83 % ogółu PUP), 
 - w mie�cie Kielce – 12.497 osób, (43,17 % ogółu PUP). 
Liczba osób bezrobotnych w powiecie kieleckim w porównaniu do 2005 r. była 
ni�sza o 3.138 osób (16,1%), natomiast w mie�cie Kielce była ni�sza o 2.719 
osób (17,86%). Ogółem dla PUP Kielce spadek wyniósł 5.857 osób, tj. 16,82%. 
Wysoko�� stopy bezrobocia w 2006 r. w porównaniu do stanu na koniec 2005 r. 
była ni�sza w powiecie kieleckim o 2,7 % a w mie�cie Kielce o 2,0 %. �rednio 
dla obszaru działania PUP Kielce wysoko�� stopy bezrobocia zmniejszyła si� o 
2,3%. Wysoko�� stopy bezrobocia ma wpływ na ustalenie okresu pobierania 
zasiłku przez osoby bezrobotne. Zarówno dla mieszka�ców powiatu kieleckiego 
jak i miasta Kielce wynosi on 6 miesi�cy. W analizowanym roku 2006 
zarejestrowano 27.560 osób bezrobotnych, tzn. o 2.157 osób mniej w 
porównaniu do analogicznego okresu 2005 w tym kobiety stanowiły - 15.642  a 
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m��czy�ni 13.307. Liczba zarejestrowanych bezrobotnych kobiet w porównaniu 
do 2005 r. była ni�sza o 2.529, natomiast m��czyzn o 3.328 osób.   
Je�li chodzi o osoby niepełnosprawne to zarejestrowanych było 853 osoby i 
stanowiły one 2,94% ogółu osób bezrobotnych. W�ród osób zarejestrowanych w 
PUP Kielce bez pracy najcz��ciej pozostaj� ludzie młodzi. W ko�cu 2006 roku 
zarejestrowanych było 8.905 osób bezrobotnych w wieku 25-34 lata, tj. 29,03% 
ogółu. Kolejna grupa to bezrobotni w wieku 18-24 lata – 6.294 osób, udział tej 
grupy wyniósł 20,52%. Ł�cznie osoby w wieku 18-34 lata stanowiły 49,55% 
ogółu osób bezrobotnych. 
Udział bezrobotnych w pozostały grupach wiekowych: 
35-44 lata – 6.349 osób, tj. 20,70% 
45-54 lata - 7.343 osób, tj. 23,94% 
55-59 lat – 1.534 osoby, tj. 5,0% 
60-64 lata – 249 osób, tj. 0,81% 
Przyjmuj�c za kryterium poziom wykształcenia najwi�cej osób bezrobotnych 
posiadało wykształcenie zasadnicze zawodowe - 9.205, tj. 30,01% ogółu oraz 
gimnazjalne i poni�ej – 8.041 osób, tj. 26,21 %. Ł�cznie te dwie grupy 
stanowiły – 56,13% ogółu bezrobotnych. 
Bior�c pod uwag� czas pozostania bez pracy, najliczniejsz� grup� spo�ród 
zarejestrowanych bezrobotnych stanowiły osoby zarejestrowane powy�ej 12 
miesi�cy – 16.472 osoby tj. 53,7% ogółu.  
Aktywizacja zawodowa realizowana w PUP Kielce finansowana jest z �rodków 
MPiPS Funduszu Pracy oraz z �rodków pozyskanych z UE. Formami 
aktywizacji zawodowej obj�to w ramach: - prac interwencyjnych, - robót 
publicznych, jednorazowych dotacji na rozpocz�cie działalno�ci gospodarczej, 
dofinansowania kosztów wyposa�enia stanowisk pracy oraz szkole� (prawo 
jazdy kat. C,D,E; kursy dla operatorów maszyn do robót drogowych; kursy 
spawalnicze itd.). W IV kwartale 2006 r. organizowano 45 kursów grupowych 
finansowanych w ramach EFS – Dz. 1.2 (Aktywna młodzie�) i 1.3 (Szansa na 
sukces) oraz 6 kursów grupowych dla osób niepełnosprawnych poszukuj�cych 
pracy i niepozostaj�cych w zatrudnieniu ze �rodków PFRON. 
Na podstawie danych GUS za główn� przyczyn� spadku bezrobocia upatruje si� 
we wzro�cie gospodarczym. Najwy�sz� dynamik� w tym zakresie wyró�niały 
si� hotelarsko-gastronomiczne oraz handel i naprawy, budownictwo. Na 
wielko�� bezrobocia wpływ tak�e maj� otwieraj�ce si� dla Polaków rynki pracy 
w UE. Według nieoficjalnych szacunków emigruj�cych za prac� w skali całego 
kraju mo�e by� nawet 1,5 mln.  
W 2007 roku b�d� równie� realizowane dwa projekty dla PUP Kielce 
współfinansowanego z EFS w ramach SPO RZL 2004-2006. Pierwszy projekt 
pod nazw� „Z duchem czasu” Dz.1.1, gdzie beneficjentami ostatecznymi s� 
pracownicy PUP Kielce, którzy podnios� swoje kwalifikacje zawodowe na 
studiach podyplomowych. Drugi pod nazw� „Daj sobie szans�” z Dz. 1.5, który 
wspiera osoby z grup zagro�onych wykluczeniem społecznym, którymi s� 
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bezrobotni zarejestrowani w PUP Kielce powy�ej 24 miesi�cy, nieprzerwanie od 
momentu ostatniej rejestracji. Oba projekty, uzyskały pozytywn� ocen� przez 
Ministerstwo Pracy i Polityki Społecznej i zostały przyj�te do realizacji. 
Pierwszy z nich jest ju� od 01.01.2006 do 31.03.2008. W połowie 2007 roku, 
rozpocznie si� nowy program unijny pod nazw� Program Operacyjny Kapitał 
Ludzi, je�li zostan� ogłoszone konkursy na realizacj� zada�. 
 
Radny Stanisław Okólski 
Wsłuchuj�c si� wyst�pienie pana Dyrektora PUP odnosz� wra�enie jest to 
jednostka maj�ca dobry przegl�d naszej sytuacji na rynku pracy. Działanie 
podejmowane przez PUP Kielce poprzez współprac� z samorz�dami gminnymi 
jest dobra. Dzi� okazja by podzi�kowa� panu Dyrektorowi i prosi� by w miar� 
mo�liwo�ci star� si� o podtrzymanie tej dobrej współpracy. Poprawa sytuacji w 
gminach to poprawa sytuacji w powiecie kieleckim. Je�eli chodzi o polityk� 
kadrow� to wsz�dzie jest ona trudna a tam gdzie wchodz� w gr� �rodki 
finansowe, które trzeba pozyskiwa� to w sposób szczególny s� one trudne do 
pozyskania. Uwa�am, �e dobrym trendem było do tej pory dzielenie si� tymi 
mo�liwo�ciami bezpo�redniej obsługi bezrobotnych przez organizowanie 
punktów w terenie. Niektóre gminy w dalszym ci�gu b�d� podejmowa� próby 
współpracy w tym zakresie. 
Prosz� by Rada Powiatu, Zarz�d Powiatu a szczególnie Pan Starosta byli 
przychylni tej współpracy, poniewa� jest to zadanie, które wspólnie 
rozwi�zywane mo�e przynie�� dobre efekty. 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato 
Rada i Zarz�d Powiatu był i jest zainteresowany tworzeniem takich filii  
w terenie. Przykład tego dawała poprzednia Rada Powiatu, s�dze, �e te� tak 
b�dzie si� działo w tej kadencji. 
 
Głosowanie: 
Za-25 
Przeciw-brak 
Wstrzymało si�-brak 
 
 
Do pkt 7 
Informacja o projektach realizowanych przez Powiat Kielecki z udziałem 
zewn�trznych �rodków finansowych w latach 2005-2006- która stanowi 
zał�cznik nr 4 do protokołu, była omawiana na posiedzeniach komisji. 
 
Głosowanie: 
Za-25 
Przeciw-brak 
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Wstrzymało si�-brak 
 
Rada przyj�ła informacj� o projektach realizowanych przez Powiat Kielecki  
z udziałem zewn�trznych �rodków finansowych w latach 2005-2006 . 
 
 
Do pkt 8 
Informacja o zalesieniach prywatnych gruntów porolnych na terenie powiatu 
kieleckiego w 2006 r. i przygotowaniach do zalesie� na 2007 rok- która stanowi 
zał�cznik nr 5 do protokołu, była omawiana na posiedzeniach komisji. 
 
Głosowanie: 
Za-25 
Przeciw-brak 
Wstrzymało si�-brak 
 
Rada przyj�ła informacj� o zalesieniach prywatnych gruntów porolnych na 
terenie powiatu kieleckiego w 2006 r. i przygotowaniach do zalesie� na 2007 r. 
rok 
 
 
Do pkt 9 
Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działania Komisji Bezpiecze�stwa i 
Porz�dku - która stanowi zał�cznik nr 6 do protokołu. 
 
Starosta Kielecki Zenon Janus 
Przedło�ył Radzie sprawozdanie z działania Komisji Bezpiecze�stwa i Porz�dku 
 
Głosowanie: 
Za-25 
Przeciw-brak 
Wstrzymało si�-brak 
 
Rada przyj�ła sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działania Komisji 
Bezpiecze�stwa i Porz�dku. 
 
 
Do pkt 10 
Informacja o realizacji umów mi�dzynarodowych powiatu kieleckiego z 
partnerskimi powiatami Vogtland/Plauen oraz Höxter za 2006r. która stanowi 
zał�cznik nr 7 do protokołu, była omawiana na posiedzeniach komisji. 
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Głosowanie: 
Za-25 
Przeciw-brak 
Wstrzymało si�-brak 
 
Rada przyj�ła informacj� o realizacji umów mi�dzynarodowych powiatu 
kieleckiego z partnerskimi powiatami Vogtland/Plauen oraz Höxter za 2006 r. 
 
 
Do pkt 11 
Informacja o realizacji uchwał Rady Powiatu w Kielcach przyj�tych w 2006 
roku - która stanowi zał�cznik nr 8 do protokołu, była omawiana na 
posiedzeniach komisji. 
 
Głosowanie: 
Za-25 
Przeciw-brak 
Wstrzymało si�-brak 
 
Rada przyj�ła informacj� o realizacji uchwał Rady Powiatu w Kielcach 
przyj�tych w 2006 roku. 
 
 
Do pkt 12 
Podj�cie uchwał w sprawie: 
 

1)  wyboru członka Zarz�du Powiatu w Kielcach 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato 
Na poprzedniej sesji Rady Powiatu podj�to uchwał� w sprawie zmian w Statucie 
Powiatu Kieleckiego, w której wprowadzono 5 członka Zarz�du Powiatu.  
Po uprawomocnieniu si� tych zmian do statutu wprowadzony jest do porz�dku 
obrad wymieniony punkt. 
Rada Powiatu wybiera członka Zarz�du Powiatu na wniosek Starosty zwykł� 
wi�kszo�ci� głosów w obecno�ci, co najmniej połowy ustawowego składu rady, 
w głosowaniu tajnym.  
 
Starosta Kielecki Zenon Janus 
Pragn� zarekomendowa� na 5 członka Zarz�du Powiatu Pana Szymona Jarzyn�.  
Uko�czył studia na Akademii �wi�tokrzyskiej w Kielcach na Wydziale 
Zarz�dzania i Administracji o kierunku marketing mi�dzynarodowy  
i organizacja firmy. 
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Od 2005 roku pracuje Starostwie Powiatowym w Kielcach w Wydziale Spraw 
Obywatelskich gdzie zajmujecie tematyk� spraw obronnych, obrony cywilnej i 
zwalczania kl�sk �ywiołowych, koordynuje równie� prace zwi�zane   
z przeprowadzeniem poboru do Zasadniczej Słu�by Wojskowej. Opanował 
znajomo�� dwóch j�zyków obcych j�zyka angielskiego i niemieckiego. 
Od maja 2006 r. pełni funkcj� Kierownika Kancelarii Tajnej. Uko�czył szereg 
kursów m.in. z pozyskiwania �rodków z UE. 
Prosz� by ta kandydatura został pozytywnie przyj�ta. 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato 
Czy kandydat wyra�a zgod� na kandydowanie na członka Zarz�du Powiatu? 
 
Pan Szymon Jarzyna wyraził zgod� na kandydowanie 
 
Przewodnicz�cy Rady Tomasz Lato  
Poprosił by radni zgłaszali kandydatów do Komisji Skrutacyjnej – 3 osoby, 
zgodnie ze Statutem Powiatu. 
 
Z sali zgłoszono nast�puj�cych radnych:  
Marcina Zawieruch�,  
Dariusza Skib� 
oraz Michała Krawczyka. 
 
Radni, których zgłoszono z sali, wyrazili zgod� na prac� w Komisji 
Skrutacyjnej. 
 
 
Nast�pnie przyst�piono do aktu głosowania składu Komisji Skrutacyjnej  
 
Głosowanie: 
Za- 25 
Przeciw – brak 
Wstrzymało si�- brak 
 
W wyniku głosowanie powołano Komisj� Skrutacyjn� w składzie: Marcin 
Zawierucha, Dariusz Skiba oraz Michał Krawczyk. 
 
 
O godz. 12.15 ogłoszono przerw� dla Komisji Skrutacyjnej na ukonstytuowanie 
si� oraz na przygotowanie kart do głosowania powy�szej sprawie. 
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Po przerwie  
 
 
O godz. 12.35 na sal� obrad przybył radny Marek Mazur. Liczba radnych 
uczestnicz�cych w sesji wyniosła 26 osób. 
 
 
Przewodnicz�cy Rady Tomasz Lato 
Prosz� kandydata o przedstawienie swojej osoby na funkcj� członka Zarz�du 
Powiatu 
 
Pan Szymon Jarzyna 
Uko�czyłem Akademi� �wi�tokrzysk� w Kielcach na Wydziale Zarz�dzania i 
Administracji o kierunku marketing mi�dzynarodowy i organizacja firmy. 
Pracuje w Starostwie Powiatowym w Kielcach od 2005 roku w Wydziale Spraw 
Obywatelskich gdzie zajmuje si� tematyk� spraw obronnych, obrony cywilnej i 
zwalczania kl�sk �ywiołowych, koordynuje równie� prace zwi�zane  
z przeprowadzeniem poboru do Zasadniczej Słu�by Wojskowe. Uko�czyłem 
szereg kursów m.in. z pozyskiwania �rodków z UE. Postaram si� w sposób 
optymalny wykorzysta� do�wiadczenie, jakie nabyłem pracuj�c w starostwie i 
współpracuj�c z obecnymi i poprzednimi członkami Zarz�du Powiatu oraz 
wykaza� si� du�ym zaanga�owaniem w pracy na powierzonym mi stanowisku. 
 
Przewodnicz�cy Rady Tomasz Lato 
Czy s� uwagi, co, do procedury i miejsca głosowania? 
 
Wg listy obecno�ci kworum na sali wyniosło 26 radnych. 
 
Przewodnicz�cy Rady Tomasz Lato 
Odczytał wg listy obecno�ci nazwiska radnych, którzy kolejno podchodzili  
i głosowali poprzez wrzucenie karty do urny.  
 
Po zako�czonym akcie głosowania o godz. 12.45 ogłoszono 10-minutow� 
przerw�. 
 
 
Po przerwie  
 
 
Radny Marcin Zawierucha Przewodnicz�cy Komisji Skrutacyjnej 
Odczytał Protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej na sesji Rady Powiatu  
w Kielcach w dniu 8 lutego 2007 r. do przeprowadzenia głosowania  
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w sprawie wyboru członka Zarz�du Powiatu w Kielcach – który stanowi 
zał�cznik nr 9  do protokołu,- wraz z wzorem karty do głosowania. 
 
W wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania podj�ta została Uchwała  
Nr IV / 1 / 07 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 8 lutego 2007 r. w sprawie 
wyboru członka Zarz�du Powiatu w Kielcach - która stanowi zał�cznik nr 10  
do protokołu.  
 
Członkiem Zarz�du Powiatu w Kielcach został Pan Szymon Jarzyna. 
 
 

2) uchwalenia bud�etu powiatu na 2007 rok 
 
Przewodnicz�cy Rady Tomasz Lato 
Proceduj�c w sprawie uchwalenia bud�etu powiatu na 2007 rok najpierw 
zaprosz� pani� Skarbnik Powiatu, aby przedstawiła opini� Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, nast�pnie głos zabierze Przewodnicz�cy Komisji Bud�etu i 
Finansów. Pó�niej prosiłbym, by wskazanie osoby przez Przewodnicz�cych 
Klubów Radnych Rady Powiatu przedstawiły równie� opini�, na zako�czenie 
przewiduj� wyst�pienia indywidualne oraz głosowanie. 
 
Skarbnik Powiatu Maria Klusek 
Przedstawiała opini� RIO - która stanowi zał�cznik nr 11 do protokołu.  
Nast�pnie poinformowała, �e Zarz�d Powiatu wprowadził do projektu uchwały 
bud�etowej autopoprawk�.  W § 13 dodano pkt 2 o brzmieniu „ ustala si� 
maksymaln� wysoko�� por�cze� udzielanych przez Zarz�d Powiatu w roku 
bud�etowym 2007 w kwocie 800 tys. zł.” 
 
Przewodnicz�cy Komisji Bud�etu i Finansów Zbigniew Bana�kiewicz 
Przyjmujemy bud�et, który mo�e nie jest idealny, ale realny i jest kolejnym 
bud�etem, który pozwoli na rozwój powiatu. Zarz�d Powiatu b�dzie si� starł si� 
w przeci�gu roku o pozyskanie nowych �rodków, bud�et wzro�nie, czego sobie i 
Pa�stwu �ycz�. 
Komisja Bud�etu i Finansów po wsłuchaniu wszystkich opinii Komisji Rady 
Powiatu i uwzgl�dnieniu sugestii rekomenduje przyj�cie bud�etu powiatu na rok 
2007. 
 
Przewodnicz�cy Klubu PSL Józef Szczepa�czyk 
Bud�et Powiatu na 2007 rok jest bud�etem realnych mo�liwo�ci a nie bud�etem 
oczekiwa� społeczno�ci powiatowej. W tym bud�ecie 61 % dochodów to s� 
dotacje celowe i subwencje przy uwzgl�dnieniu, �e pewna cz��� wydatków jest 
wydatkami sztywnymi i wida�, jaki jest margines poruszania si� Rady Powiatu  
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w kształtowaniu bud�etu i zaspokajaniu potrzeb oraz oczekiwa�, które w 
powiecie istniej� i s� du�e. Mamy nie normaln� sytuacje w Polsce, kiedy w 
bud�ecie pa�stwa jest szereg kieszonek i przegródek, do których mo�na si�gn�� 
( dotacje i rezerwy celowe), st�d te� te 74 mln. planowanych przychodów. Mam 
nadzieje, �e na koniec roku b�d� zwi�kszone przynajmniej o 20 % i tym wi�ksze 
zadanie przed Zarz�dem Powiatu by si�ga� po te pieni�dze. 
Przy uchwalaniu tego bud�etu nale�y mie� �wiadomo��, �e by� mo�e w ci�gu 
roku trzeba b�dzie dokonywa� istotnych zmian. Mam na my�li sytuacje, jak� 
mamy w ochronie zdrowia i chodzi tu o planowan� sie� szpitali adresowan� 
szczególnie do szpitali powiatowych. W powiecie s� trzy jednostki ochrony 
zdrowia i było by bardzo �le dla powiatu gdyby Szpital przy ul. Prostej lub  
w Szpital w Chmielniku w tej sieci si� znalazły. Wówczas finansowanie tych 
jednostek b�dzie musiało uzyskiwa� spore wsparcie z bud�etu powiatu, je�eli 
by�my chcieli by jednostki funkcjonowały w kolejnych latach. Tego oczywi�cie 
w tym bud�ecie nie mo�na było uwzgl�dni� a trzeba pami�ta�, �e by� mo�e taka 
sytuacja w ci�gu roku zaistnieje. 
Zakres problemów borykaj�cych mieszka�ców powiatu w zasadzie s� trzy 
obszary głównie doskwieraj�ce mieszka�com w powiecie.  
Po pierwsze brak pracy. Dzi� Pan Dyrektor PUP mówił, �e bezrobocie spadło  
w powiece a to jest ci�gle 23 % czyli co 4 zdolny do pracy pozostaje bez 
zaj�cia. Ten spadek jest po cz��ci efekt wyjazdów za granic� za prac� osób 
młodych, przedsi�biorczych, nieboj�cych si� ryzyka szukania pracy, nie 
wyje�d�aj� dla podziwiania krajobrazów, ale dlatego, �e taka jest konieczno��, 
taki jest mus. 
Drug� sfer� dotykaj�c� mieszka�ców to ochrona zdrowia. Wystarczy wej�� do 
pierwszego lepszej przychodni, szpitala czy o�rodka zdrowia by usłysze� cał� 
litanie pretensji pod adresem organizacji słu�by zdrowia. 
Przy czym te� trzeba mie� �wiadomo��, �e te dwa obszary w bardzo nie wielkim 
stopniu zale�� od władz powiatowych, od Rady i Zarz�du Powiatu, gdy� 
sytuacja w tych dwóch bardzo wa�nych obszarach to efekt polityki prowadzonej 
w skali makro, w skali pa�stwowej, systemu finansowania ochrony zdrowia czy 
systemu finansowania przeciwdziałania bezrobociu. 
To, co nas dotyka, a na co mamy wpływ to drogi powiatowe. Jest tych dróg 
ponad 1100 km., a jaki jest ich stan to wszyscy doskonale wiedz�, bo nie bez 
powodu du�a cz��� radnych chciała si� znale�� w komisji zajmuj�cej si� 
drogownictwem. Ka�dy z radnych, który miał ch�� i ochot� znale�� si� w tej 
komisji miał na uwadze sytuacj� dróg w obszarze swojej gminy. Rocznie na 
drogownictwo, na modernizacje, remonty dróg mo�emy przeznaczy� 5 mln. 
Podzieli� t� kwot� przez 1100 km. i oka�e si� ile jest pieni�dzy na 1 km drogi. 
Klub PSL popiera wiosek zgłoszonych w trakcie prac na bud�etem, a polegaj�cy 
na zwi�kszeniu kwoty na drogownictwo o 200 tys. zł. To jest na miar� 
mo�liwo�ci tego bud�etu a nie na miar� oczekiwa� czy potrzeb. O tym by zda� 
sobie spraw� z tego ile pieni�dzy potrzeba na drogownictwo to warto przejrze� 
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przygotowany przez PZD Program prac na drogach powiatowych na lata 2007-
2013 i to jest kwota 274 mln. zł. Z tego jasno wynika, �e to tego czasu bud�et 
powiatu musi wygospodarowa� ponad 70 mln. zł. na inwestycje. 
Zarz�d Powiatu musi si� zastanowi� sk�d zdoby� dodatkowe pieni�dze na te 
wydatki. Trzeba si� mocno zastanowi� czy wzorem innych powiatów w Polsce 
nie powinien Powiat Kielecki zdoby� si� na emisje obligacji drogowych. S� 
powiaty w Polsce, które uporały si� ze stanem dróg powiatowych na swoim 
obszarze emituj� wła�nie obligacje drogowe. Bo je�eli b�dziemy si� tylko i 
wył�cznie stara� w oparciu o bud�et powiatu realizowa� te projekty to jeszcze 
przez kilka kolejnych kadencji nast�pcy na tej sali b�d� mówili, �e pieni�dzy na 
drogi jest za mało i wystarczy tylko na bie��ce prace modernizacyjne. Nale�y 
podzi�kowa� gminom za partycypacj� w kosztach wykonywanych prac na 
drogach. Współfinansuj� te przedsi�wzi�cia, bo maj� �wiadomo��, �e bez ich 
pieni�dzy sytuacja na drogach powiatu mogłaby by� jeszcze gorsza a chodzi o 
zaspokajanie potrzeb społecznych, które s� daleko w tyle poza mo�liwo�ciami. 
Maj�c pełn� �wiadomo�� tych uwarunkowa� martwi� ró�nego rodzaju obiecanki 
i rozdmuchiwane społeczne oczekiwania, �e w oparciu o unijne �rodki to nie 
wiadomo ile tych dróg wyremontuje si�, wybuduje. W ramach Programu 
Operacyjnego jest to ok. 203 mln. euro pomno�y� przez 4 to wychodzi 700-800 
mln. euro na drogownictwo na terenie województwa. Po odliczeniu dróg 
wojewódzkich i po podzieleniu przez liczb� powiatów to zobaczymy, jakie b�d� 
realne mo�liwo�ci naszego powiatu w si�gniecie po te pieni�dze z UE, w jakim 
stopniu b�dziemy w stanie zaspokoi� te oczekiwania, które pod tym wzgl�dem 
s�. 
St�d te� ponawiam apel do Zarz�du Powiatu, aby powa�nie zastanowi� si� na 
�ródłami finansowania robót na drogach powiatowych. Na szcz��cie mamy 
bud�et niezadłu�ony, jest mo�liwo�� emisji obligacji drogowych. My�l�, �e  
w tej kadencji w ci�gu najbli�szych 4 lat powinni�my zrobi� wiele w tym 
zakresie aby te narzekania przynajmniej troch� przycichły bo to, �e b�dzie 
powszechne zadowolenie to raczej oczekiwa� nie mo�na.  
Maj�c na uwadze, �e poruszamy si� w pewnych realiach finansowych i maj�c 
pozytywna opini� RIO w imieniu Klubu Radnych PSL deklarujemy poparcie 
tego bud�etu. 
 
Przewodnicz�cy Klubu Lewica i Demokraci Marian Zarzycki  
To co powiedział mój przedmówca to s� fakty oczywiste i tego Klub Lewica                        
i Demokraci ma �wiadomo��. Członkowie Klubu Lewica i Demokraci 
intensywnie pracowali nad uchwał� bud�etow� w merytorycznie przypisanych 
sobie komisjach jak i dwukrotne obrady klubu w tej kwestii dały pełny wyraz 
poparcia dla projektu bud�etu powiatu na 2007 r. Mamy �wiadomo��, �e ponad 
60 %, s� to subwencje i dotacje, reszta zale�y w du�ym stopniu od 
operatywno�ci Zarz�du Powiatu, o�rodka decyzyjnego w Starostwie 
Powiatowym. Mamy nadzieje, �e Zarz�d Powiatu b�dzie mógł w niedługim 
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czasie na przestrzeni 4 lat tak kierowa� i decydowa�, �e te pieni�dze b�d� coraz 
wi�ksze. Klub ma pełn� �wiadomo�� koalicyjnego układu rz�dzenia, dlatego te� 
jestem daleki od wszelkiego układu politycznego natomiast musimy realnie 
patrze� na to, czym gospodarujemy. Bud�et ten nie zawiera deficytu, cho� to 
ró�nie bywa naukach ekonomicznych z tym deficytem, niekiedy jest on nawet 
korzystny. Patrz�c na relacje siły pieni�dza, bud�et ten jest przede wszystkim 
realny i to jest najwa�niejsze, z czym cz�sto spotykamy si� niekiedy na szczeblu 
pa�stwa, kiedy wła�nie te obiecanki, deklaracje cz�sto populistyczne powoduje 
pó�niej gonitw� i szukaniem pieni�dzy z ró�nych �ródeł wł�cznie z zadłu�aniem 
si�, czego przykłady mamy na podstawie ostatnich kilkunastu lat, je�eli chodzi o 
transformacj� ustrojow� w naszym kraju. 
Wobec tego, co powiedziałem licz�c, �e dochody b�d� si� sukcesywnie 
zwi�ksza�, �e bud�et jest realny, bezpieczny, b�d�, co b�d� opracowany przez 
fachowców starostwa, opracowany na przestrzeni do�wiadcze� ostatnich dwóch 
kadencji, Klub Lewica i Demokraci w pełni akceptuje przedstawiony projekt i 
prosi Wysok� Rad� o jego poparcie. 
 
Przewodnicz�cy Klubu Prawo i Sprawiedliwo�� Stanisław Okólski  
Moi przedmówcy wskazali, �e spora cze�� bud�etu to �rodki pozyskanie z 
subwencji i dotacji. Tych �rodków jest stosunkowo du�o wbrew wypowiedzi 
radnego Szczepa�czyka skoro pozwalamy sobie na to, aby w bud�ecie było 
prawie 5 % rezerw to tzn., �e podstawowe potrzeby stale s� zabezpieczone i 
jeszcze mamy rezerwy. To cieszy z jednej strony, bo te rezerwy mog� by� 
uruchomione i na pewno tego dopilnujemy by były uruchomione na cele 
rozwojowe powiatu. Tak� „jaskółk�”, która mówi, �e jest taka mo�liwo�� by te 
rezerwy wykorzysta� wła�ciwie jest zapowied� Starosty, �e bierze pod uwag� 
utworzenie o�rodków zamiejscowych wydziału komunikacji, bierze pod uwag� 
przybli�enie powiatu jego mieszka�com. To s� zadania potrzebuj�ce �rodków 
st�d naszym staraniem b�dzie by rzeczywiste rezerwy zostały uruchomione 
równie� w tym kierunku. Martwi� dwie sprawy, jedna sprawa to, �e 50 % 
wydatków bie��cych to s� płace, druga sprawa to, �e 12 mln. zł.,  a wi�c nie całe 
18% to s� inwestycje. Oczywi�cie popieram potrzeb� szukania dróg wsparcia 
bud�etu przez pozyskane �rodków. Wracaj�c do wypowiedzi pierwszego 
przedmówców mówi�cego, �e s� takie �rodki do zagospodarowania z UE 
potrzeba jest 70 mln. zł. z bud�etu powiatu. Analizuj�c to nie jest du�a kwota 70 
mln. zł. na lata 2007-2013. Powinni�my te pieni�dze za wszelk� cen� na drogi 
zabezpieczy� by wykorzysta� te 250 mln. zł. Chciałbym o dwóch sprawach 
powiedzie�. Rezerwy, o których wspomniałem s� przypisane do celu. Pierwszy 
cel to gospodarka mieszkaniowa, a tam według zapewnie�, jakie otrzymałem na 
komisji, wydatki na utworzenie MOW w Rembowie. Drugi cel to rezerwa  
1 mln. zł. na Opiek� Społeczn�, mam nadzieje na doposa�enie i poniesienie 
standardu w Domach Opieki Społecznej a nie na wydatki zwi�zane z płacami.  
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Pozytywnym jest sam fakt układu bud�etu, jego szata graficzna. Jest 
przygotowany przejrzy�cie by�my docenili warto�� i do�wiadczenie pani 
Skarbnik, kiedy pokazuje wszelkie mo�liwe wydatki, a umiej�cy czyta� bud�et 
mog� zauwa�y� gdzie ewentualnie s� rezerwy. Nie tylko rezerwy te wykazane 
jako rezerwy, ale równie� wydatki tak zaplanowane, �e mo�na jeszcze w nich 
poszuka� rezerw.  
Jest to bud�et bezpieczny dla Zarz�du, ale my�l� ze przede wszystkim  
bezpieczny dla Powiatu Kieleckiego. St�d apel do Starosty Kieleckiego by ten 
bud�et był bud�etem zmierzaj�cym do bli�szej współpracy Starostwa z 
Gminami Powiatu. Radni Klubu Prawa i Sprawiedliwo�ci nie b�d� głosowa� 
przeciw bud�etowi, ka�dy we własnym sumieniu podejmie decyzje o 
głosowaniu.  
 
Przewodnicz�ca  Klubu Platforma Obywatelska Teodora Jagiełło  
Klub PO zdecydował poprze� bud�et. Jest to bud�et prognozowany i liczymy na 
to, �e w trakcie roku bud�etowego zwielokrotni si�, czego �yczyłabym sobie i 
pa�stwu. Liczymy równie� na pozyskanie �rodków z UE. W dniu dzisiejszym 
dokonali�my wyboru kolejnego członka Zarz�du Powiatu, panowie dotychczas 
pracuj�cy maj� ogromne do�wiadczenie, nowy pan, który zasilił szeregi Zarz�du 
Powiatu jest młod� sob�, wi�c poł�czenie młodo�ci z do�wiadczeniem na pewno 
zaowocuje, na co liczymy. Nie b�d� si� rozwodzi� nad bud�etem, poniewa� moi 
przedmówcy powiedzieli tak wiele, dlatego zło�e deklaracj�, �e Klub PO poprze 
ten bud�et. 
 
Przewodnicz�cy Rady Tomasz Lato 
Poprosił o wypowiedzi indywidualne radnych. 
 
Radny Lucjan Pietrzczyk 
Jest to bud�et pod wzgl�dem formalnym bardzo dobry, bud�et bezpieczny  
o czym przedmówcy mówili. Chciałem zwróci� uwag� na to, co jest bol�czk� 
wielu bud�etów to brak nale�ytego wsparcia inicjatyw gminnych w utrzymaniu 
naszych dróg. Rozumiem, �e jest to bud�et pierwszy tej kadencji, s�dz�, �e go 
przyjmiemy i b�dziemy si� przygl�da� uwa�nie. Mo�na zbudowa� bud�et 
bardziej ryzykowny, który zaspokoił by niezdrowy klimat mi�dzy gminami  
w zakresie dróg. Podam dwa przykłady dwóch gmin. Jedna z gmin 
zarezerwowała na około 50 km. dróg sum� 300 tys. zł., druga gmina na około 80 
km. na ok. 800 tys. zł. to jest odpowiednio jest 6 i 10 tys. zł do 1 km. Powiat z 
2.500 tys. zł. podnosi na 2.700 tys. zł. na 1 kilometr drogi. Nie s� to pretensje do 
PZD, bo jakie ma pieni�dze to takimi dysponuje. 	ywotno�� drogi maksymalnie 
wynosi 20 lat z tym, �e cz��� dróg zbudowanych trybem oszcz�dnym przez 
powiat przez ostatnich 8 lat ju� si� rozsypuje. By zrealizowa� wymian� 
nawierzchni raz na 20 lat to trzeba tych dróg remontowa�, 5 % czyli około 55 
kilometrów. Tego nie robimy i nie mo�emy udawa�, �e tak nie jest lub, �e nasza 
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rola ko�czy si� na podniesieniu r�ki za lub przeciw bud�etowi. Przez obecna 
kadencje musimy zbudowa� 220 km dróg. W tym roku na zadania wspólne 
mamy 2,5 mln. zł. natomiast inwestycje wymienione na stronie 13 bud�etu 
dotycz� inwestycji na terenie dwóch sztandarowych gmin. Te �rodki unijne b�d� 
szły na du�e inwestycje, na du�e przebiegi dróg. Natomiast du�a cze�� gmin 
takich dróg nie posiada, posiadaj�c du�y kilometra� dróg nie ma tych dróg o 
wa�nym kapitalnym, znaczeniu. Pytam si�, co z tymi gminami, co z dotacjami 
dla tych gmin? 220 kilometrów dróg nale�ałby zbudowa� by to wszystko ładnie 
wygl�dało w ci�gu tej kadencji. To jest zadanie na 4 lata.  
Jest to bud�et pierwszy w tej kadencji przyjmijmy go, ale b�dziemy bardzo 
monitorowa� to, co si� przez cały rok b�dzie działo. Nie sadz� by tak 
bezpieczny i dobrze zbudowany bud�et był przyj�ty przez nas w przyszłym 
roku. Mo�e si� zdarzy� konieczno�� przyjmowania bud�etu równie 
bezpiecznego, poniewa� mowa jest o �rodkach unijnych. By uzyska� �rodki 
unijne nale�ny by� przygotowanym pod wzgl�dem zatwierdzony projektów. 
Przejrzałem wydatki na str. 12 i 13, wynika z nich, �e powiat nie b�dzie tych 
projektów tworzył, ale je�eli maj� to tworzy� gminy to trzeba z nim rozs�dnie 
rozmawia�.  
Nie b�d� przeciwko bud�etowi, bo to jest pierwszy rok kadencji. Nie mniej 
jednak po przyj�ciu tego bud�etu apelowałby o ci�głe monitorowanie w tej 
jednej dziedzinie dla nas wa�nej by�my ucz�szczaj�c na sesje Rad Gmin nie 
�wiecili oczami, �e jeste�my radnymi powiatowymi. 
 
Przewodnicz�cy Rady Tomasz Lato 
Poddał pod głosowanie projekt bud�etu powiatu na 2007 rok 
 
Głosowanie: 
Za- 23 
Przeciw – brak 
Wstrzymało si�- 3 
 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr IV / 2 / 07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 8 lutego 2006 r. w sprawie uchwalenia bud�etu powiatu na 
2007 rok - która stanowi zał�cznik nr 12 do protokołu. 
 
 
O godzinie 13.15 z sali wyszedł radny Dariusz Skiba. Liczba radnych 
uczestnicz�cych w sesji wyniosła 25 osób.  
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3) przyj�cia „Programu współpracy Powiatu Kieleckiego z organizacjami 
pozarz�dowymi oraz innymi podmiotami prowadz�cymi działalno�� 
po�ytku publicznego na 2007 rok” 

 
Głosowanie: 
Za- 25 
Przeciw – brak 
Wstrzymało si�- brak 
 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr IV / 3 / 07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 8 lutego 2006 r. w sprawie przyj�cia „Programu współpracy 
Powiatu Kieleckiego z organizacjami pozarz�dowymi oraz innymi podmiotami 
prowadz�cymi działalno�� po�ytku publicznego na 2007 rok - która stanowi 
zał�cznik nr 13 do protokołu. 

 
 
4) zatwierdzenia zmian w schemacie struktury organizacyjnej 
�wi�tokrzyskiego Centrum Matki i Noworodka-Szpital 
Specjalistyczny w Kielcach, stanowi�cym zał�cznik do Statutu 
Centrum 

 
Głosowanie: 
Za- 25 
Przeciw – brak 
Wstrzymało si�- brak 
 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr IV / 4 / 07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 8 lutego 2006 r. w sprawie zatwierdzenia zmian w schemacie 
struktury organizacyjnej �wi�tokrzyskiego Centrum Matki i Noworodka-Szpital 
Specjalistyczny w Kielcach, stanowi�cym zał�cznik do Statutu Centrum - która 
stanowi zał�cznik nr 14 do protokołu. 

 
 
5) powołania Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Chmielniku 

 
Głosowanie: 
Za- 25 
Przeciw – brak 
Wstrzymało si�- brak 
 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr IV / 5 / 07 Rady Powiatu  
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w Kielcach z dnia 8 lutego 2006 r. w sprawie powołania Rady Społecznej 
Szpitala Powiatowego w Chmielniku - która stanowi zał�cznik nr 15 do 
protokołu 
 

 
6) powołania Rady Społecznej �wi�tokrzyskiego Centrum Matki i 

Noworodka– Szpital Specjalistyczny w Kielcach 
 
Głosowanie: 
Za- 25 
Przeciw – brak 
Wstrzymało si�- brak 
 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr IV / 6 / 07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 8 lutego 2006 r. w sprawie powołania Rady Społecznej 
�wi�tokrzyskiego Centrum Matki i Noworodka– Szpital Specjalistyczny w 
Kielcach - która stanowi zał�cznik nr 16 do protokołu. 

 
 
7) powołania Rady Społecznej PCUM w Kielcach, 

 
Głosowanie: 
Za- 25 
Przeciw – brak 
Wstrzymało si�- brak 
 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr IV / 7 / 07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 8 lutego 2006 r. w sprawie powołania Rady Społecznej 
PCUM w Kielcach - która stanowi zał�cznik nr 17  do protokołu. 
 
 

8) wprowadzenia zmian w uchwale Nr VI/3/99 Rady Powiatu w Kielcach 
z dnia 28 stycznia 1999 roku w sprawie przyst�pienia do Zwi�zku 
Powiatów Polskich, 

 
Głosowanie: 
Za- 25 
Przeciw – brak 
Wstrzymało si�- brak 
 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr IV / 8 / 07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 8 lutego 2006 r. w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 
Nr VI/3/99 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 28 stycznia 1999 roku w sprawie 
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przyst�pienia do Zwi�zku Powiatów Polskich - która stanowi zał�cznik nr 18 do 
protokołu. 
 
 
O godzinie 13.50 z sali wyszedł radny Józef Szczepa�czyk. Liczba radnych 
uczestnicz�cych w sesji wyniosła 24 osoby.  
 
 
 

9) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji ponadgimnazjalnym 
szkołom niepublicznym o uprawnieniach szkół publicznych 
prowadzonych na terenie powiatu kieleckiego, 

 
Głosowanie: 
Za- 24 
Przeciw – brak 
Wstrzymało si�- brak 
 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr IV / 9 / 07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 8 lutego 2006 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i 
rozliczania dotacji ponadgimnazjalnym szkołom niepublicznym o 
uprawnieniach szkół publicznych prowadzonych na terenie powiatu kieleckiego 
- która stanowi zał�cznik nr 19 do protokołu 
 
 
O godzinie 13.55 na sal� obrad powrócił radny radny Józef Szczepa�czyk. 
Liczba radnych uczestnicz�cych wyniosła 25 osób.  
 
 
 

10)  przyj�cia regulaminu okre�laj�cego szczegółowe warunki 
przyznawania dodatków za wysług� lat, motywacyjnego, funkcyjnego, 
mieszkaniowego oraz za warunki pracy, szczegółowy sposób 
obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i dora�nych 
zast�pstw, wysoko�� i warunki wypłacania nagród i innych �wiadcze� 
wynikaj�cych ze stosunku pracy dla nauczycieli poszczególnych 
stopni awansu zawodowego zatrudnionych w szkołach prowadzonych 
przez Powiat Kielecki, 

 
 
Przewodnicz�cy Rady Tomasz Lato 
Przypomn�, �e do projektu uchwały była zgłaszana poprawka dotycz�ca zmiany 
dodatku funkcyjnego Dyrektora Powiatowego Szkolnego Schroniska 
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Młodzie�owego w Ch�cinach z kwoty 250 zł. na 350 zł. Została ona pozytywnie 
zaopiniowana równie� przez Komisj� Edukacji.  
 
Głosowanie: 
Za- 25 
Przeciw – brak 
Wstrzymało si�- brak 
 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr IV / 10 / 07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 8 lutego 2006 r. w sprawie przyj�cia regulaminu 
okre�laj�cego szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysług� lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, mieszkaniowego oraz za warunki pracy, 
szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 
dora�nych zast�pstw, wysoko�� i warunki wypłacania nagród i innych 
�wiadcze� wynikaj�cych ze stosunku pracy dla nauczycieli poszczególnych 
stopni awansu zawodowego zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 
Powiat Kielecki - która stanowi zał�cznik nr 20 do protokołu 

 
 
11)  w sprawie zamiaru stopniowej likwidacji szkół 

ponadgimnazjalnych i Centrum Kształcenia Ustawicznego 
wchodz�cych w struktur� organizacyjn� Zespołu Szkół Nr 7 im. Jana 
III Sobieskiego w Podzamczu oraz rozwi�zania Zespołu, 

 
Przewodnicz�cy Rady Tomasz Lato 
Na posiedzeniach komisji Rady Powiatu jak i równie� na posiedzeniach Klubów 
toczyła si� debata i wymiana zda� dotycz�ca opiniowania tego projektu 
uchwały. Najpierw poprosz� o krótkie wyst�pienie i uzasadnienie naczelnik 
Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu pana Stanisława Kowalskiego, nast�pnie 
poprosz� pani� Przewodnicz�c� Komisji Edukacji… o przedstawienie opinii 
komisji, pó�niej poprosz� osob� reprezentuj�c� zebrane Grono Pedagogiczne 
oraz Rad� Rodziców. 
B�dziemy stosowa� limity czasu ograniczaj�ce wyst�pienia, je�eli b�d� one 
potrzebne. 
Nast�pnie jak b�dzie taka wola głos zabior� Kluby Rady Powiatu i poddamy 
uchwał� pod głosowanie. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Stanisław Kowalski  
Zespół Szkól Nr 7 w Podzamczu liczy obecnie 150 uczniów w 8 oddziałach. Od 
chwili, kiedy powiat przej�ł szkoł� w 1999 r. było 454 uczniów, teraz jest 170 
uczniów. Jest to rozległa baza szkoły, budynek dydaktyczny, 2 internaty ( 1 nie 
wykorzystywany). Rozpoczyna si� w powiecie kieleckim ni� demograficzny, 
st�d próba Gminy Ch�ciny reorganizacji sieci szkolnictwa gimnazjalnego. 



 23 

Zarz�d Powiatu podj�ł projekt uchwały w zakresie stopniowego wygaszania 
Zespołu Szkół Nr 7 w Podzamczu Ch�ci�skim, jednocze�nie zaproponował 
młodzie�y kształcenie w Z.S. Nr 2 w Ch�cinach we wszystkich zawodach, które 
b�dzie młodzie� interesowała. Z dzisiejszych informacji wiadomo, �e Burmistrz 
Miasta i Gminy Ch�ciny nosi si� z zamiarem zabrania gimnazjum z budynku w 
Podzamczu do Ch�cin ze wzgl�dów na wysokie koszty utrzymania oraz 
malej�c� liczb� uczniów. W tym momencie pozostaj� dwa obiekty 
niewykorzystane na terenie Gminy Ch�ciny. Jeden w Podzamczu drugi w 
Ch�cinach. Intencj� i zamiarem jest, aby te obiekty były w pełni wykorzystane. 
Nale�y pami�ta�, �e w Ch�cinach w kształceniu zawodowym mamy 160 
uczniów tj. Technik mechanik i Technik elektryk. Praktyki w tych zawodach s� 
prowadzone Podzamczu i musz� by� kontynuowane.  
Do Starosty Kieleckiego zwrócił si� Minister Rolnictwa i Rozwoju Wsi z 
propozycj� wykorzystania tej bazy dydaktycznej oraz prowadzenia szkoły w 
Podzamczu. Wydział Edukacji przygotował dla Zarz�du Powiatu informacj�, �e 
na cele dydaktyczne taka ilo�� obiektów nie jest potrzeba st�d pozostała cze��  
b�dzie wykorzystana na cele powiatu po za edukacyjne. W Z.S. Nr 7 
funkcjonuj� równie� kierunki nierolnicze tj. Technik technologii �ywienia, 
Technik agrobiznesu, Technik telekomunikacji. St�d nale�ałoby t� szkoł� w 
propozycji przedstawionej przez Dyrektora Kobyłeckiego przenie�� do innej. 
St�d organ prowadz�cy szkoł� musi wskaza� najbli�sz� szkoł� uczniowi i musi 
zako�czy� edukacje dla tej młodzie�y na tym kierunku. Zarz�d Powiatu 
zaproponował by w tym roku prowadzi� nabór do tego typu klas w Ch�cinach, 
Dodatkowo otwieramy Zasadnicz� Szkoł� Zawodow�, która b�dzie obejmowała 
zawody rolnicze i elektromechanik�. Nale�y zwróci� uwag�, �e bud�et szkoły 
wynosił na miniony rok 1 mln. 56 tys. zł. powiat doło�ył 1mln. 22 tys. zł. to jest 
98 % i 420 tys. zł. do oleju opałowego. Od chwili przej�cia w 1999 r. szkoła nie 
mogła si� utrzyma� w ramach subwencji o�wiatowej. W 2000 roku minister 
tworz�c subwencje miał 20 wag tzw. przeliczeniowych, teraz ma 40 wag i st�d 
trudno�ci w utrzymaniu tej szkoły. Planowane kształcenie b�dzie organizowane 
w Z.S. Nr 2 w Ch�cinach. Dyrektor  ma pozytywna opini� �wi�tokrzyskiego 
Kuratora O�wiaty i Powiatowej Rady Zatrudnienia, bo taka jest procedura w 
zakresie kształcenia zawodowego i st�d b�dziemy chcieli reorganizowa� siec 
szkolnictwa ponadgimnzajalnego. 
 
Przewodnicz�ca Komisji Edukacji …  Jadwiga Szczepanik 
Do mnie nale�y przedstawienie opinii Komisji Edukacji… w sprawie podj�cia 
uchwały dotycz�cej zamiaru stopniowej likwidacji Z.S. nr 7 w Podzamczu. 
Komisja nie zaj�ła stanowiska w tej sprawie, poniewa� głosowania 
przedstawiało si� nast�puj�co: za – 2 głosy, przeciw- 2 głosy i wstrzymuj�ce si� 
- 2 głosy. 
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Dyrektor Zespołu Szkół Nr 7 w Podzamczu Ch�ci�skim Piotr Ko�min  
Zabieram głos w imieniu swoim i obecnej na sali Rady Pedagogicznej. 
W nawi�zaniu do głosowanego bud�etu powiatu na 2007 rok powiatu 
kieleckiego, w tym kontek�cie szkoła rzeczywi�cie jest nie opłacalna. 
W zwi�zku z tym powstał rozwi�zanie finansowe polegaj�ce ma ponownym 
zamiarze finansowania szkoły przez Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 
Ministerstwo chc�c przej�� szkoł� widzi rozwi�zanie dla problemu, jakim jest w 
szkolnictwie zawodowym w Polsce a szczególnie szkolnictwo zawodowe 
rolnicze. Chc� wydzieli� 70 szkół z 473, które b�dzie prowadzi�, 
dofinansowywa� tak by rolnictwo kwitło pod ich skrzydłami, szkoli� kadr� i 
odpowiednio wyposa�a� szkoł�, by mo�na byłoby sprawnie przeprowadza� 
praktyki i młodzie� ko�cz�ca szkoł� miała satysfakcj� z chodzenia szkoły, �e 
sko�czyła szkoły z certyfikatami, praktykami zagranicznymi. Szkolnictwo na 
terenie Podzamcza jest od 75 lat od czasów II Rzeczypospolitej. Przetrwało 
okupacj� oraz czasy PRL i trwało do dnia dzisiejszego. Uchwała w dniu 
dzisiejszym zamierza zlikwidowa� t� szkoł�. Zrozumiała jest taka uchwała z 
tym, �e zapis w uchwale mówi o blokowaniu naboru. Nawet, je�eli okazałoby 
si�, �e uchwała zostanie podj�ta i zablokowany zostanie nabór a potem rusz� 
prace zwi�zane z przekazaniem cz��ci maj�tku Ministerstwu Rolnictwa to 
blokada naboru zablokuje automatycznie, �e o tej szkole si� zapomni. Wiemy 
doskonale, �e wstrzymanie naboru w jakiejkolwiek szkole na jeden roku to ju� 
jest katastrof�. Dlatego prosz� w imieniu swoimi i Rady Pedagogicznej by nad 
tak� uchwał� si� zastanowi�.  
Czy ona w tym wymiarze ma sens? 
Prosz� pami�ta�, �e pomysł narodził si� zaraz po nowym roku i w tym samym 
czasie została zaproponowana koncepcja przej�cia przez Ministerstwo 
Rolnictwa. Przeciwni likwidacji tej szkoły jest nie tylko Rada Pedagogiczna, 
Rada Rodziców, lokalna społeczno�� tak�e �wi�tokrzyskie Kola Rolnicze jak i 
�wi�tokrzyska Izba Rolnicza i sam Minister Rolnictwa, co wyraził w pi�mie do 
Pana Starosty. Na tym terenie szkoły, które kiedy� obejmował 220 hektarów, 
potem 170 ha,  ja mam w zarz�dzie 20,5 h. Planowane jest Centrum Naukowo-
Technologiczne i jest to ratunek dla tego terenu, ale jednocze�nie ta sprawa w 
�aden sposób nie koliduje i nie szkodzi szkole ani szkoła tej sprawie, co wyraził 
w pi�mie Prezes �wi�tokrzyskiego Centrum Innowacji i Transferu Technologii. 
Nie do��, �e szkoła mogłaby istnie� finansowana przez Ministerstwo Rolnictwa 
odci��aj�c bud�et powiatu to na dodatek mogłaby współpracowa� z 
Regionalnym Centrum Naukowo-Technologicznym. Z tego wypływaj� same 
korzy�ci. Jeszcze raz prosz� by zastanowi� si� proponowan� uchwał� jest to 
wprawdzie zamiar, ale od zamiaru do realizacji ju� jest nie du�o czasu. W 
swoim imieniu i w imieniu Rady Pedagogicznej, Rady Rodziców, uczniów,  
społeczno�ci lokalnej prosz� przemy�le� spraw� tak aby�my mogli dalej 
funkcjonowa� w tym miejscu, by rolnictwo w tym powiecie mogło mie� 
wsparcie w postaci tej szkoły, by mo�na było tam wraz z współprac� z 
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Regionalnym Centrum kształci� rolników a to wła�nie ministerstwo zapewni to 
dzi�ki dofinansowaniu szkoły w odpowiednie pomoce dydaktyczne zapewniaj�c 
odpowiednie �rodki.  
 
 
Przewodnicz�cy Rady Rodziców Z.S. Nr 7 w Podzamczu Ch�ci�skim  
Przedstawiciele o�wiaty niszcz� kategorycznie to, co jest nasz� jedyn� szkoł�  
w Powiecie Kieleckiem. Czy robi tak gospodarz? 
Pan naczelnik Wydziału Edukacji chce przenie�� szkoł� z Podzamcza do 
Ch�cin. Mo�na przenie�� liceum gdzie jest potrzebna kreda, tablica, ławka, 
natomiast szkoła rolnicza nie opiera si� na tablicy, podstaw� jest praktyka. Je�li 
ucze� nie b�dzie miał praktyki to nie b�dzie z niego fachowca.  
Mówi si� o szkole Ch�cinach. Na sali obecny Pan Ferdek, który kiedy� 
zarz�dzał szkoł� w Ch�cinach i nic nie zrobił w tym systemie by powstały tam 
warsztaty szkolne. Zniszczy� to za poci�gni�ciem r�ki a odbudowa� jest du�o 
trudniej.  
Prosz� w swoim i w imieniu Rady Rodziców o zastanowienie si�, by t� szkoł� 
pozostawi�. Je�li ta szkoła przestanie istnie� obecni nauczyciele z Podzamcza 
ustawia si� w kolejce do Powiatowego Urz�du Pracy, bo nie wszyscy znajd� 
zatrudnienie w szkole w Ch�cinach.  
Jeszcze raz prosz� o zastanowienie przez podj�ciem decyzji o likwidacji tej 
szkoły.  
 
 
Członek Zarz�du Powiatu Ryszard Barwinek 
Kiedy� przychodzi czas na zmiany to we wszystkich powoduje smutek i �al. 
Histori� tworzyli, co byli w tej szkole, ale równie� tworz� ci, co s� dzisiaj. 
Co przy�wiecało temu celowi by dokona� zmiany organizacyjne? 
To wła�nie troska o przetrwanie tych zawodów. Nie mylmy poj��, my mo�emy 
t� szkoł� utrzymywa� i zostanie 30 uczniów, kto si� b�dzie nimi zajmował? 
Czy pa�stwo wiedz�, jaka cz��� dopłaty bezpo�redniej do utrzymania 
Podzamcza była przeznaczona na fundusz płac i pochodne? Była to kwota 
równorz�dna do utrzymania powiatowej szkoły w Łopusznie funkcjonuj�ce 
samodzielnie. Nie bójmy si� tych zmian. Jaki jest zamiar i czy rzeczywi�cie 
doprowadza si� do jakiekolwiek nieszcz��cia? W dniu dzisiejszym po rozmowie 
z Burmistrzem Ch�cin wiadomo, �e ponad 200 uczniów z naszej szkoły z 
gimnazjum przejdzie do nowego budynku. Zostaje ponad 200 miejsc mamy ju� 
drug� szkoł� do dofinansowania. Natomiast w szkole w Ch�cinach utrzymujemy 
wszystkie kierunki, które s� w Podzamczu Ch�ci�skim. Gwarantujemy, �e nikt z 
nauczycieli nie stanie w kolejce do PUP. Obowi�zkiem organu zało�ycielskiego 
jest to by zaproponowa� t� prace. Cała baza, je�eli chodzi o zaplecze 
praktycznej nauki i zawodu zostaje jako cz��� szkoły w Ch�cinach (pola, 
szklarnie). Opłaci si� dowozi� na praktyki dzieci a i tak zaoszcz�dzi si� z tych 
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pieni�dzy 1 mln.700 tys. zł. W zwi�zku z powołaniem Centrum Naukowo-
Technologiczne nie tracimy tej bazy a powstan� nowe miejsca pracy. Warto�� 
przedsi�wzi�cia si�ga 85 mln. zł.  Powiat Kieleckiego uchwał� z 26 
pa�dziernika 2006 r. przeznaczy pod potrzeby centrum 44 hektary i 1 mln. zł. a 
Sejmik Województwa �wi�tokrzyskiego przeznaczył na wsparcie tej inwestycji 
9 mln.. zł. Bior�c pod uwag� powstanie olbrzymiej inwestycji nie widz� 
�adnego zagro�enia, je�eli odbuduje si� kierunki w zawodach rolniczych by 
kontynuowa� praktyczn� nauk� zawodu. 
Prosz� podchodzi� do tego bez emocji. Nie stracimy nikogo ani niczego. 
Sadz�, �e tak zorganizowana sie� mo�e nam wszystkim przynie�� satysfakcj�. 
 
Radny Kazimierz Bielecki                                                                                       
W pierwszym wyst�pieniu chciałem oddali� t� spraw� z dzisiejszych obrad 
sesji, Pa�stwo radni zdecydowali inaczej wobec tego dzisiaj musimy podj�� t� 
wa�n� decyzj�. Nie b�d� si� wypowiadał w tym temacie dotycz�cych tradycji tej 
szkoły i innych pozytywnych walorów, bo wszyscy moi przedmówcy to 
doskonale przekazali. Nasuwa si� jeden wniosek skoro Zarz�d Powiatu nie 
potrafi we wła�ciwy sposób zarz�dza� t� szkoł� to najprostsz� spraw� jest 
pozby� si� tego problemu i odda� Ministerstwu Rolnictwa. Uwa�am, �e w 
dzisiejszych czasach, kiedy Polska weszła do UE jest bardzo du�a ró�nica 
mi�dzy poziomem rolników europejskich a polskich. Ministerstwo słusznie 
podj�ło decyzje o utworzeniu 70 szkół wzorcowych i to wła�nie Podzamcze jest 
wpisane w t� list�. Dlaczego mamy stan�� na drodze temu szczytnemu celowi? 
Starajmy si� by z tej szkoły powstała wzorcowa szkoła rolników, by nasi rolnicy 
mogli w zderzeniu z rolnikami unijnymi równie� by� we wła�ciwy sposób 
wyedukowani. Nie mo�emy sta� oboj�tnie jak członkowie Zarz�du Powiatu                
z poprzednich kadencji nie wła�ciwie, �le zarz�dzali t� szkoł�. Nie wła�ciwe 
działanie tego Zarz�du powodowało, �e rodzice nie chcieli dawa� dzieci do tej 
szkoły, bo cały czas była mowa, �e szkoła b�dzie likwidowana. To atmosfera 
stworzona wokół tej szkoły spowodowała, �e posyłano dzieci do innych szkól. 
Mam nadzieje, �e wysoka Rada we�mie sobie to gł�boko do serca i podejmie 
wła�ciw� decyzj� o nie likwidowaniu tylko przekazaniu dla Ministerstwa 
Rolnictwa tej szkoły gdzie b�dzie szansa na wpompowanie w t� szkoł� około 30 
mln zł. W pi�mie, które ostatnio otrzymali�my nie ma �adnych przeciwwskaza� 
wr�cz odwrotnie to wła�nie powinna powsta� dobra współpraca pomi�dzy 
Centrum Naukowo-Technologicznym a szkoł�. Dlaczego mamy podj�� decyzj� 
nie słuszn�, szkodliw� dla dzieci, rozwoju rolnictwa i dla naszego regionu? 
 
 
Przewodnicz�cy Rady Tomasz Lato 
Pojawia si� w�tek przekazania szkoły Ministerstwu Rolnictwa w tej sprawie 
Starosta prowadził szereg rozmów. Prosz� Starost� o przekazanie istotnych 
informacji w tej sprawie. 
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Starosta Kielecki Zenon Janus 
W dniu 30 stycznia br. otrzymałem pismo od Wiceministra Rolnictwa, 2 lutego 
br. priorytetem przekazałem odpowied�. W rozmowie telefonicznej prosiłem by 
przed 8 lutym takie spotkanie si� odbyło, ale niestety Wiceminister nie miał 
czasu na spotkanie.  
Dzi�, kiedy wprowadzałem kolejny temat likwidacji dwóch kierunków  
w Zagna�sku ponad trzy lata trwaj� rozmowy z Ministerstwem Ochrony 
�rodowiska odno�nie przej�cia tej szkoły. Jak si� uda za trzy lata przekaza� 
maj�tek pod funkcjonowanie szkoły rolniczej w Podzamczu to b�dzie sukces. 
Jak b�dziemy tak szybko pracowa� jak panowie z ministerstwa współpracuj� z 
nami to nie wiem czy za trzy lata do spotkania dojdzie. 
Je�eli b�dzie nabór 7 osób jak w tej chwili to za dwa lata b�dzie trzeba doło�y� 
do szkoły 2 mln zł.  Pan radny Bielecki mówi o złym zarz�dzaniu szkoł� przez 
poprzedni Zarz�d Powiatu, szkoł� zarz�dza dyrektor szkoły. Wierzyli�my, �e jak 
przyjdzie pr��ny, młody człowiek to t� szkoł� poprowadzi do celu okazuje si� 
�e jest jeszcze gorzej. Odpowiedzmy sobie na pytanie jakie były wyniki matur w 
Podzamczu?  Jaki był nabór na rok szkolny 2006/07? Zarz�d Powiatu te� chce i 
b�dzie usilnie domaga� si� spotka� i rozmów, kompromisu, porozumienia z 
ministerstwem, co doprowadzi do przekazania. 
 
Wiceprzewodnicz�cy Rady Józef Szczepa�czyk  
Pytanie do Zarz�du Powiatu – Czy podj�cie tej proponowanej uchwały stanowi 
przeszkod� do ewentualnego przekazania Zespołu Szkół w Podzamczu 
Ministerstwu Rolnictwa ? 
 
Członek Zarz�du Powiatu Ryszard Barwinek ( z sali)  
To jest uchwała intencyjna musi by� podj�ta w odpowiednim terminie. Nie 
zamykamy sobie drogi do prowadzenia rozmów, ale je�li one nie powiod� si� to 
b�dzie trzeba realizowa� kierunek likwidacji szkoły. 
 
Przewodnicz�cy Rady Tomasz Lato 
Prosz� o zabranie głosu przez przedstawicieli Klubów Radnych Rady Powiatu 
oraz indywidualnych radnych. 
 
Radny Marian Zarzycki (z sali) 
Prosz� wyja�ni�, czym skutkuje podj�cie dzi� tej uchwały a czym skutkuje jej 
nie podj�cie? 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Stanisław Kowalski  
Ta uchwała to uchwał intencyjna o zamiarze likwidacji natomiast uchwał 
likwidacyjna musi by� podj�ta do ko�ca sierpnia. Zgodnie z przepisami prawa 
o�wiatowego art. 59 „organ prowadz�cy szkoł� na pół roku przez musi 
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zawiadomi� rodziców, szkoł� i Kuratora O�wiaty”. W terminie do ko�ca lutego 
musi by� podj�ta i innej mo�liwo�ci w tym zakresie nie ma. 
 
Radny Kazimierz Bielecki( z sali) 
Pan naczelnik nie odpowiedział konkretnie na pytanie, czym skutkuje jej nie 
podj�cie? 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Stanisław Kowalski  
Je�eli nie podejmie si� tej uchwały do ko�ca lutego, na rok nast�pny nic w sieci 
szkolnictwa nie b�dzie mo�na zrobi.  
 
Przewodnicz�cy Rady Tomasz Lato 
Je�eli uchwała zostanie podj�ta czy sprawa przekazania szkoły pod 
Ministerstwo Rolnictwa mo�e by� dalej prowadzona i mo�e to istnie� czy nie? 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Stanisław Kowalski  
Mo�e to zaistnie� tak jak Pan Starosta powiedział rozmowy b�d� 
kontynuowane, bo jest to uchwała intencyjna o zamiarze likwidacji a 
nielikwiduj�ca. W sprawie szkoły musz� by� dwie uchwał jedna w sprawie o 
zamiarze likwidacji oraz druga dokonuj�ca fizycznej likwidacji danej placówki. 
 
Radny Kazimierz Bielecki( z sali) 
Czy ja jako radny mog� zgłosi� projekt uchwały w sposób formalny. 
 
Przewodnicz�cy Rady Tomasz Lato 
Pan mo�e zaproponowa� prac� w kierunku przygotowania wspólnego przez 
Rad� i Zarz�d Powiatu projektu uchwały i takie dyskusje przy ka�dej z uchwał 
w porozumieniu z Zarz�dem si� tocz�. Te uchwały powstaj� w jaki� rozmowach 
pomi�dzy Zarz�dem a radnymi. 
My�l�, �e zaczynamy ju� powtarza� pytania. Najistotniejsze odpowiedzi, jakie 
dzi� usłyszeli�my od Zarz�du Powiatu to, �e nabór do kierunków rolniczych 
gdyby ewentualnie uchwała została podj�ta b�dzie realizowany w szkole w 
Ch�cinach, �e uczniowie przez okres wygaszania szkoły pobieraj� nauk� a 
nauczyciele pracuj� w obecnej placówce. Czas ten równie� umo�liwiaj� 
rozmowy pomi�dzy Starostwem, Dyrektorem szkoły a Ministerstwem 
Rolnictwa. Usłyszeli�my te� informacje dotycz�ce kosztów utrzymania szkoły 
jak równie� naboru. Informacje zwi�zane z corocznym naborem do szkoły 
nale�ny bardzo równorz�dnie rozumie� jako finansami, które wpływaj� do 
szkoły ze strony ministerstwa w formie subwencji. Chce zapewni�, �e radni 
bardzo szczegółowo uczestniczyli w dyskusjach dotycz�cych przyszło�ci tej 
szkoły. Chc� przypomnie�, �e Rada Powiatu poprzedniej kadencji równie� 
kilkakrotnie spotykała z dyrekcj� i nauczycielami szkoły. Ka�da decyzja id�ca 
w kierunku zamykania pewnych działa� na terenie powiatu kieleckiego jest 
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trudn� decyzj�. Ka�dy z nas odpowiada za całokształt bud�etu, działalno�ci i za 
to aby tak dzieli� t�  „mizeri�  finansow�” . To trudna decyzja dla nas. Za chwil� 
poddam t� uchwal� pod głosowanie jednak wcze�niej prosz� o rozwa�ne 
wypowiedzi panów, którzy wyrazili ch�� zabrania głosu. 
 
Zast�pca Dyrektor Zespołu Szkół Nr 7 w Podzamczu Ch�ci�skim Piotr Wo� 
Odnios� si� do pewnych stwierdze� zwi�zanych z przyszło�ci� szkoły. B�d� si� 
opierał na faktach, bo uczestniczyłem bezpo�rednio w rozmowach Panem 
Kobyłeckim z Ministerstwa Rolnictwa. Po rozmowach ze Starost� i 
Naczelnikiem Powiatu Staszowskiego gdzie taka szkoła została przej�ta 
(Sichów Du�y), temat ten został podj�ty przez Naczelnik Wydziału i Starost�. 
Zwrócili si� do Ministerstwa o przekazania szkoły Sichów Du�y do 
prowadzenia w czerwiec 2006 r., a z dniem 1 stycznia 2007 r. szkoła została 
przekazania formalnie do sprowadzenia Ministerstwu. Oczywi�cie po drodze 
była uchwała intencyjna i oczywi�cie nie mo�e si� to odby� bez dobrej woli i 
wysokiego zaanga�owania zarówno ministerstwa jak i Rady Powiatu. Temat 
przejmowania szkół przez Ministerstwo Rolnictwa był znanych od połowy 2006 
r. Te szkoły, które si� pospieszyły na dzie� dzisiejszy dostały na dofinansowanie 
po 1 mln. zł.  W Sichowie Du�ym Starostwo zrobiło kompleksow� 
modernizacje szkoły za ok. 2,5 mln. zł. Po czym Starosta wraz z Naczelnikiem 
zdecydowali, aby t� szkoł� przekaza� do prowadzenia Ministerstwu. Polityka 
o�wiatowa w tym Starostwie była taka, �e rozumiej�c tak� sytuacj�, �e tego typu 
szkoły wymagaj� odpowiedniej opieki, wykonało takie działanie.  
W dniu 10 stycznia br. otrzymali�my uchwał� o zamiarze likwidacji szkoły w 
Podzamczu Ch�ci�skim. W ci�gu tygodnia podj�to uchwał� Rady 
Pedagogicznej, która stwierdza pewien stan rzeczy, czyli, w jakim punkcie si� 
znale�li�my. Dnia 24 stycznia br. w zasadzie po tygodniu Minister Rolnictwa 
wystosował do Starosty pismo, oczywi�cie to pismo przyszło w pó�niejszym 
czasie. Po tygodniu rozmów przyjechał do Podzamcza pan Kobyłecki z 
Ministerstwa gdzie spotkał si� z naczelnikiem Wydziału Edukacji panem St. 
Kowalskim oraz członkiem Zarz�du Powiatu panem B. Gierad�. Z tego 
spotkania w ministerstwie wyci�gni�to wnioski, �e Starostwo jest �ywo 
zainteresowane takim pomysłem. B�d�, co b�d� to powa�ni panowie, powa�ne 
sprawy były poruszane i takie wnioski wyci�gni�to. 
Je�eli b�dzie tego typu uchwała i przeci�ganie stanu likwidacji oka�e si� po 
powołaniu kierunków w Ch�cinach, na pewno młodzie� nie przyjdzie do 
Podzamcza, bo ta uchwała skutkuje zakazem naboru.  
Apeluje i prosz� o ponownie przemy�lenie sytuacji. 
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Emerytowany nauczyciel z Podzmacza Ch�ci�skiego P. Gawlik 
Władza, która my�li o przyszło�ci własnego narodu inwestuje w o�wiat�. 
Chciałbym, aby Pa�stwo mieli tak� przychylno�� do o�wiaty i liczy�, �e szkoła 
zawodowa da sukcesy typu finansowego. Wiemy ile nakładów finansowych 
wymagała ta szkoła, ale koszt ponoszony na o�wiat� zwraca si� w przyszło�ci. 
Takimi kategoriami nale�y my�le�. Podzamcze było kiedy� szkoł� z 
prawdziwego zdarzenia i ma tak� szans� dan� przez ministerstwo. Przeniesienie 
do Ch�cin skutkuje tym, �e w Podzamczu pozostaj� obiekty, które Starostwo ma 
zagospodarowa� we własny sposób. 
Apeluje o podj�cie decyzje w interesie tego społecze�stwa.  
 
Radny Mirosław G�bski 
Poprosił o kilkuminutow� przerw� na narad� Klubów Radnych Rady Powiatu. 
 
Przewodnicz�cy Rady Tomasz Lato 
Ogłosił 5-miutow� przerw�. 
 
O godzi. 14.50 sal� obrad opu�cił radny Marcin Zawierucha. Liczba radnych 
uczestnicz�cych w sesji wyniosła 24 osoby.  
 
Po przerwie 
 
Radny Mirosław G�bski ( z sali) 
Poprosił o mo�liwo�� przeprowadzenia głosowania imiennego. 
 
Przewodnicz�cy Rady Tomasz Lato 
S�dz�, �e poniesienie r�ki �wiadczy o tym jak oddajemy głos, ale prosz� nie 
traktowa� mojego wywodu jako jakiej� sugestii.  
 
Poddał pod głosowanie Rady Powiatu wniosek o przeprowadzenie głosowania 
imiennego  
 
Głosowanie: 
Za- 7 
Przeciw – 15 
Wstrzymało si�- 2 
 
Wniosek został odrzucony. 
 
Nast�pnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w w sprawie zamiaru 
stopniowej likwidacji szkół ponadgimnazjalnych i Centrum Kształcenia 
Ustawicznego wchodz�cych w struktur� organizacyjn� Zespołu Szkół Nr 7 im. 
Jana III Sobieskiego w Podzamczu oraz rozwi�zania Zespołu 
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Głosowanie: 
Za- 15 
Przeciw – 7 
Wstrzymało si�- 2 
 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr IV / 11 / 07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 8 lutego 2006 r. w sprawie w sprawie zamiaru stopniowej 
likwidacji szkół ponadgimnazjalnych i Centrum Kształcenia Ustawicznego 
wchodz�cych w struktur� organizacyjn� Zespołu Szkół Nr 7 im. Jana III 
Sobieskiego w Podzamczu oraz rozwi�zania Zespołu - która stanowi zał�cznik 
nr 21 do protokołu 
 
 
O godzinie 15.05 z sali wyszedł radny Zbigniew Bana�kiewicz. Liczba radnych 
uczestnicz�cych w sesji wyniosła 23 osoby.  
 
 
 

12)  w sprawie zamiaru likwidacji szkół ponadgimnazjalnych i Centrum 
Kształcenia Ustawicznego wchodz�cych w struktur� organizacyjn� 
Zespołu Szkół Nr 7 im. Jana III Sobieskiego w Podzamczu, 

 
Głosowanie: 
Za- 19 
Przeciw – brak 
Wstrzymało si�- 4 
 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr IV / 12 / 07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 8 lutego 2006 r. w sprawie zamiaru likwidacji szkół 
ponadgimnazjalnych i Centrum Kształcenia Ustawicznego wchodz�cych w 
struktur� organizacyjn� Zespołu Szkół Nr 7 im. Jana III Sobieskiego  
w Podzamczu - która stanowi zał�cznik nr 22 do protokołu 

 
13)  zamiaru przekształcenia Technikum Nr 7 wchodz�cego w struktur� 

organizacyjn� Zespołu Szkół Le�nych w Zagna�sku poprzez 
likwidacj� kierunków kształcenia 

 
Głosowanie: 
Za- 23 
Przeciw – brak 
Wstrzymało si�- brak 
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W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr IV / 13 / 07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 8 lutego 2006 r. w sprawie zamiaru przekształcenia 
Technikum Nr 7 wchodz�cego w struktur� organizacyjn� Zespołu Szkół 
Le�nych w Zagna�sku poprzez likwidacj� kierunków kształcenia -która stanowi 
zał�cznik nr 23 do protokołu 
  

 
14) wyra�enia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokali 

mieszkalnych w budynku Nr 70, poło�onym w Łagiewnikach gm. 
Chmielnik wraz z udziałami w gruncie, 

 
Głosowanie: 
Za- 23 
Przeciw – brak 
Wstrzymało si�- brak 
 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr IV / 14 / 07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 8 lutego 2006 r. w sprawie wyra�enia zgody na zbycie w 
trybie bezprzetargowym lokali mieszkalnych w budynku Nr 70, poło�onym w 
Łagiewnikach gm. Chmielnik wraz z udziałami w gruncie - która stanowi 
zał�cznik nr 24 do protokołu 

 
 
15) delegowania dwóch radnych Rady Powiatu w Kielcach na 

członków Komisji Bezpiecze�stwa i Porz�dku dla powiatu 
kieleckiego, 

 
Głosowanie: 
Za- 23 
Przeciw – brak 
Wstrzymało si�- brak 
 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr IV / 15 / 07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 8 lutego 2006 r. w sprawie delegowania dwóch radnych Rady 
Powiatu w Kielcach na członków Komisji Bezpiecze�stwa i Porz�dku dla 
powiatu kieleckiego - która stanowi zał�cznik nr 25 do protokołu 

 
16)  zmian w składach osobowych komisji Rady Powiatu oraz wyboru 

przewodnicz�cego komisji, 
 
Głosowanie: 
Za- 23 
Przeciw – brak 
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Wstrzymało si�- brak 
 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr IV / 16 / 07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 8 lutego 2006 r. w sprawie zmian w składach osobowych 
komisji Rady Powiatu oraz wyboru przewodnicz�cego komisji - która stanowi 
zał�cznik nr 26 do protokołu 

 
 
17)  uchwalenia planu pracy Rady Powiatu na 2007 rok, 

 
Głosowanie: 
Za- 23 
Przeciw – brak 
Wstrzymało si�- brak 
 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr IV / 17 / 07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 8 lutego 2006 r. w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 
Powiatu na 2007 rok - która stanowi zał�cznik nr 27 do protokołu 

 
 
18) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2007 

rok 
 

Głosowanie: 
Za- 23 
Przeciw – brak 
Wstrzymało si�- brak 
 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr IV / 18 / 07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 8 lutego 2006 r. w sprawie zatwierdzenia rocznego planu 
kontroli Komisji Rewizyjnej na 2007 rok - która stanowi zał�cznik nr 28 do 
protokołu 
 
 
Do pkt 13 
Przyj�cie planów pracy Komisji na 2007 rok.  
 
Plany pracy Komisji Rady Powiatu na 2007 rok - które stanowi� zał�cznik do 
protokołu - były opracowywane i omawiane na wszystkich posiedzeniach 
komisji. 
 
Przewodnicz�cy Rady Tomasz Lato 
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Poddał pod głosowanie przyj�cie planów pracy Komisji Rady Powiatu na 2007 
rok.  
 
Głosowanie: 
Za- 23 
Przeciw – brak 
Wstrzymało si�- brak 
 
W wyniki głosowania plany pracy Komisji Rady Powiatu na 2007 rok zostały 
przyj�te. 
 
Członek Komisji Skrutacyjnej Michał Krawczyk 
W imieniu Przewodnicz�cego Komisji Skrutacyjnej pana Marcina Zawieruchy 
pragn� Pa�stwa przeprosi� za „chochlik”, który pojawił si� przy wpisie w 
protokole Komisji Skrutacyjnej z dnia dzisiejszego do przeprowadzenia 
głosowania w sprawie wyboru członka Zarz�du Powiatu w Kielcach. Głosy 
zostały dobrze policzone, lecz pomyłka została popełniona podczas wpisywania 
głosów i tak głosów za - 16, przeciw - 3, wstrzymało si� - 7. Zostało 
przeczytane, �e przeciw - 7, wstrzymało si� – 3. Po analizie protokołu z radc� 
prawnym nie umniejsza to wyborowi i głosowaniu. Na nast�pnej sesji 
Przewodnicz�cy Komisji Skrutacyjnej zło�y odpowiednie o�wiadczenie do tej 
pomyłki przy wpisie. 
 
Do pkt  14 
Zapytania i interpelacje radnych 
 
Wiceprzewodnicz�cy Rady Józef Szczepa�czyk 
Odpowiedzi nie oczekuje dzisiaj, poniewa� sprawa, któr� chce zainteresowa� 
Zarz�d Powiatu jest spraw� trudn� trwaj�c� od kilku lat. Chodzi o nawi�zanie 
kontaktów ze Starost� Powiatu w Skar�yskiego w sprawie przyj�cia z pomoc� 
mieszka�com miejscowo�ci Wzdół. Otó� na skutek prac geodezyjnych 
prowadzonych w latach 60- tych pewien odcinek drogi ł�cz�cej miejscowo�� 
Wi�cka w Gminie Bodzentyn (Powiat Kielecki) z miejscowo�ci� Zagórze w 
Gminie Ł�czna (Powiat Skar�yski) z niewiadomych przyczyn został wł�czony 
do Powiatu Skar�yskiego. Z tego odcinka drogi korzystaj� mieszka�cy zarówno 
jednej jak i drugiej gminy, przy czym mniej zainteresowanym tym odcinkiem 
drogi jest Powiat Skar�yski a ni�eli mieszka�cy Powiatu Kieleckiego.  
Pro�ba w imieniu mieszka�ców Gminy Bodzentyn a zwłaszcza miejscowo�ci 
Wzdół, aby podj�� rozmowy ze Starost� Powiatu Skar�yskiego, poniewa� jest 
dobra wola władz Gminy Ł�czna w partycypowaniu kosztów przy remoncie 
drogi jak równie� władze Gminy Bodzentyn tak� wol� deklaruj�. Droga ta jest 
na obszarze Powiatu Skar�yskiego i w tej materii potrzebne s� konkretne 
porozumienia. Najwy�szy czas i pora by podj�� decyzje polegaj�ce na tym, �e 
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albo zostanie zawarte stosowne porozumienie mi�dzy powiatami, 
zainteresowanymi gminami albo podejmie si� prób� wł�czenia tej drogi w skład 
Powiatu Kieleckiego. Wówczas b�dzie mo�na w przyszło�ci w bud�ecie 
powiatu tak� inwestycje zaplanowa�. Nie oczekuje odpowiedzi dzisiaj, ale 
proponuje by si� nad tym gł�biej zastanowi�. 
 
Starosta Kielecki Zenon Janus 
Podobna sytuacja jest z drog� Klonów – Brzezinki. Po rozmowach ze Starost� 
Skar�yskim oraz Wójtem Gminy Ł�czna jest ju� porozumienie wst�pne. Tu 
sytuacja jest odwrotna droga jest po stronie Powiatu Kieleckiego a Starosta 
Skar�yski dokłada si� do jej modernizacji. Je�eli b�dzie kolejne spotkanie to 
problem drogi Wi�cka -Zagórze zostanie poruszony. S�dz�, �e Powiat Kielecki 
zrewan�uje si� Powiatowi Skar�yskiemu i doło�y do modernizacji drogi  
Wi�cka -Zagórze 
 
Do pkt 15                                                                                                          
Zamkni�cie obrad 
 

Wobec wyczerpania porz�dku obrad Przewodnicz�cy Rady Powiatu 
zamkn�ł sesje Rady Powiatu w dniu 8 lutego 2007 r. o godz. 15.30. 

 
 
 
Przewodnicz�cy Rady 
        Tomasz Lato 

 
 

 


